
 
NOTULEN VAN DE ALGEMENE JAARVERGADERING van de RKVV LENS op 15 juli 1960 
gehouden in haar klubgebouw aan de Hengelolaan. 
 
 

1. OPENING 
om 20.35 uur opent de voorzitter de vergadering met de Chr. groet en heet de aanwezigen van harte welkom. De A.V. wordt voor het 
eerst in het klubgebouw gehouden. Hij wijst erop, dat de vereniging de laatste jaren snel gegroeid is; de staf van de vereniging is echter 
niet meegegroeid. Hij doet een beroep op alle leden zich ook buiten de lijnen voor de vereniging in te zetten en zich op te geven voor een 
of andere funktie of taak. Het streven moet erop gericht zijn LENS dit jaar naar de 3e klasse te brengen; dit is slechts mogelijk door de 
inzet van alle beschikbare krachten. 
 

2. NOTULEN VORIGE JAARVERGADERING 
De notulen van de vorige Jaarvergadering, hierna voorgelezen, worden onder dankzegging a/d samensteller voor accoord getekend. 
 

3. INGEKOMEN STUKKEN:  

• 33 leden hebben bericht van verhindering gestuurd; 57 leden zijn aanwezig. 

• Brief van de Kaskommissie; hierin wordt gemeld, dat de kontrole nog niet heeft plaats gehad, daar de Penningmeester zijn 
werkzaamheden nog niet rond had; dit is vooral veroorzaakt door de uitgebreide werkzaamheden aan kantine en toto 
verbonden. Kontrole zal alsnog spoedig geschieden. 

 
4. JAARVERSLAG:  

Vragen en opmerkingen: 

• Dhr.Juffermans merkt op, dat er bij de Juco en de PP geen namen staan vermeld. Hij vraagt hierop in 't vervolg te letten; daar dit 
voor het nageslacht toch wel interessant kan zijn. 

• C.v.d.Laan mist in het verslag de Perschef. In het eerstvolgende klubblad zal de Perschef vernoemd worden. 

• J.Jager heeft en tik-fout ontdekt in het Jucoverslag; er staat W.de Bakker, moet zijn H.de Bakker. 

• P.v.Onna over de brief van de Kasco. Hij wijst erop, dat het bestuur goed voor ogen moet houden, dat deze situatie niet wenselijk 
is; het moet erop toezien, dat de kontrole vóór de Jaarvergadering plaats vindt. De Voorzitter antwoordt, dat het het Bestuur ernst 
is, blijkt wel uit de benoeming van de Kasco; de kontrole behoort zeker halfjaarlijks te gebeuren. Dat er soms omstandigheden 
kunnen zijn, waardoor het werk hapert is ook begrijpelijk. Het zal in de toekomst echter zoveel mogelijk vermeden worden. 

• Dhr.G.v/d Steen deelt mee, dat hij de sekretaris hierover gebeld heeft. In het vervolg hierover kontakt opnemen met de 
Penningmeester. 

• Dhr.H. Eysenburger maakt hieruit op, dat er inbreuk gemaakt is op het H.R.  

• Dhr.J. Beyersbergen stelt, dat we de zaken niet zo scherp moeten gaan zien en de verantwoordelijkheid moeten laten berusten 
bij het Bestuur en niet zomaar op deze A.V. hierop doorzagen.  
Discussie gesloten. 

• De Voorzitter brengt dank a/d diverse funktionarissen en speciaal a/d Sekretaris voor zijn keurige jaarverslag; a/d Juco voor het 
vele werk dat verzet is; a/d Kontakt-kommissie, waarbij hij opmerkt, dat deze kommissie nog een zware taak wacht i.v.m. 40-jarig 
bestaan. Hij verzoekt de aanwezigen in de hierna volgende pauze het financieel overzicht te bestuderen.  

 
5. FINANCIEEL OVERZICHT:  

Allereerst geeft de Penningmeester toelichting; uit de cijfers blijkt, dat de vereniging een stormachtige ontwikkeling doormaakt. Brengt 
dank a/z medewerkers op financieel gebied, o.a. C.Peeters, Toto-kommissie, stencil-ploeg, Fam.V.Luxemburg en de inschrijvers op de 
Obligatie-lening, verder J.Wüstefeld, C.Visser, de incasseerders: L.Niessen, G.Lam, G.v.Reenen en J.v.Luxemburg sr, die als 
oudgediende een van de grootste wijken heeft. Hij vraagt de Vergadering het deze mensen niet al te moeilijk te maken. 
Dat de kosten met f 1919,- overschreden zijn, komt vooral door de onderschatte uitbreiding v/d LENSrevue en bondsgelden, waarvan 
ongeveer f 140 onnodig waren. In het afgelopen jaar moesten 14 ballen door nonchalance worden afgeschreven.  
Dankt Dhr.L.de Boer voor de prettige samenwerking, die er ondanks de zakelijke verhouding was. Hij brengt excuses a/d Kasco. 
De Voorzitter dankt de Penningmeester voor zijn uitstekende financiële beheer en geeft gelegenheid tot vragen stellen. 
A. Loykens stelt n.a.v. de post spelbenodigdheden voor niet meer dan twee ballen uit te geven. Zijn deze zoek, dan wedstrijd staken. Dit 
punt wordt reeds in het Bestuur besproken. 
P.Juffermans spreekt zijn achting voor de Penningmeester uit inzake zijn keurig verzorgd financieel overzicht; hij merkt op, dat in de dank 
aan diverse personen, de naam R.Mahieu vergeten is. Alsnog applaus voor Mahieu.  
Juffermans vindt de ongevallen verzekering vrij hoog begroot. Antwoord: rekening nog niet ontvangen, hopelijk is de verzekeringsagent 
hem ook vergeten (hilariteit). 
J. Jager betreffende Inventaris Klubgebouw is onder de post P.M. vergeten: glazen platen op tafeltjes. Vraagt of stoelen en tafels al dan 
niet geschonken zijn. 
J. v. Zon stelt i.v.m. met moeilijke incasso's voor dit zoveel mogelijk in het klubgebouw te doen. Antwoord: dit gaat moeilijk i.v.m. 
kontributiekaarten. 
J. Borsboom stelt voor om 1 x per jaar te gireren. Antwoord: dit zou het mooiste zijn, doet beroep op de Vergergadering dit zoveel 
mogelijk te doen. 
S.B. Gras heeft niets dan lof voor de Penningmeester. Is echter van mening, dat de begroting erg karig met o.a. de post "telefoon". 
Antwoord: hierin waren nu verwerkt f 100 aanlegkosten. Wat papier en drukwerk betreft: verzending aan donateurs verminderen. 
Koster ziet geen toelichting op Activa en Passiva. Antwoord: o.a. nieuwe shirts en telefoon vooruitbetaalde abonnementskosten. 
A. Loykens ziet bij reserve voor bijzondere doeleinden m.n. bij klubgebouw eerst voordelig saldo, later nadelig saldo. Is de verwachting 
voor volgend jaar soms weer verlies? Antwoord: hopelijk niet, maar zie afschrijvingen. 
C.v.d.Laan over reparatie stencilmachine; wijst op mogelijkheid van inruilen van oude machine bij aankoop van nieuwe. 
C.Nieuwenhuizen wijst erop, dat de Penningmeester, zo werd beweerd, optimistisch is, maar herinnert aan het streven om 1e, 2e en 3e 
kampioen te laten worden.  
J.Beyersbergen is blij, dat er geen contributieverhoging komt. 
C.Peeters ziet onder klubgebouw staan "glasvensters". Wat zijn dat? Is "beglazing”  
Hierna brengt de Voorzitter dank a/d Penningmeester; gevolgd door denderend applaus. 
 
6. BESTUURSBELEID: 



C.Peeters maakt de opmerking, dat naar zijn mening H.Houkes teveel hooi op zijn vork neemt.  
De voorzitter is blij, dat deze opmerking uit de vergadering komt; en vraagt de vergadering een deel van de werkzaamheden van de 
thans dienende funktionarissen over te nemen. 
 
7. VERKIEZING BESTUUR: 
Gezien het feit, dat er geen tegenkandidaten zijn ingediend en er een kreet uit de vergadering komt: "Houen zo! "wordt het bestuur 
ongewijzigd herkozen. Hierna volgt de opsomming van de funktieverdeling.  
De Voorzitter dankt voor het in het Bestuur gestelde vertrouwen. 
 
8. VERKIEZING ELFTAL-KOMMISSIE: 
Kandidaten zijn de heren: J.Borsboom, H.Houkes en G.Kemperman sr. 
Er volgt een levendige diskussie (is gebruikelijk). 
J.Bom vraagt of Kemperman al uit het ziekenhuis ontslagen is. 
R.Mahieu vraagt of het niet te zwaar wordt voor Kemperman. 
F.de Hoogd wijst erop, dat de naam Houkes wederom genoemd wordt. 
R.Mahieu jr vindt het bezwaarlijk, dat Kemperman ziek is en geen telefoon heeft.  
P.Juffermans Wanneer komt toezegging van Kemperman? Dit zal spoedig gevraagd worden. 
J.Beyersbergen is van mening, dat 1e elftal door één man samengesteld moet worden.  
Juffermans is hier tegen. Adviseert op adviezen van de aanvoerders te letten.  
N.Schouten is eveneens voorstander van één man voor 1e elftal.  
P.Juffermans stelt voor aandacht te schenken aan adviezen van de trainer. 
J.Beyersbergen is voorstander van betaalde trainer. Antwoord: zijn we allemaal, de kosten zijn echter te hoog. 
J.v.Wassem dacht dat dit wel minstens f 5000,- zou zijn. 
H.Houkes deelt standpunt van Beyersbergen, maar stelt, dat buiten de kosten de animo in de vereniging voor de training te gering is. Hij 
is ervan overtuigd, dat als hierin verbetering komt, wij Dhr.Stal kunnen binden. 
B.Gras stelt, dat de Eco verplicht is a/d aanvoerder en trainer advies te vragen  
R.Mahieu zegt, dat de adviezen van de aanvoerders bij de Eco ingeleverd dienen te worden op de wedstrijdrapporten. 
J.v.Zon ziet hierin weinig heil. 
C.Peeters vraagt wie de aanvoerders worden. Hangt af van verkiezing in elftal.  
L.de Boer vraagt of er geen verdere kandidaten naar voren zijn gekomen. Neen.  
H.Houkes wijst op het euvel van de afschrijvingen op het laatste moment. Vraagt het toch beslist tijdig te doen.  
 
9. BENOEMING KOMMISSIES:  
a. KASKOMlSSIE:   J. Frijters, F. Burghouwt en C.Hoogeveen jr. 
b. BALLOTAGE-KOMMissie:  A. v. Gastel, E. Sarolea en J. Borsboom. 
c. KONTAKT-KOMMissie:  ongewjjzigd 
d. KOMM.TERREIN en MATERIAAL: P.Meershoek, J. v. Wassem en Wagemans. 
e. JUCO:    A. v. Gastel, P. Juffermans, E. Sarolea, A. Beck en R. Blok. 
f. TECHN.KOMM: Voorlopig:  J. Borsboom, H. Houkes en G. Kemperman. 

Aanvulling zo nodig uit aanvoerders der elftallen. 
g. REDAKTIE:    G. Lam, P. Kemper en C. Nieuwenhuizen. 
h. BIBLIOTHEKARIS:   J. v. Wassem. 
i. STENCIL KOMM:   J. Linneweever, H. Eysenburger (en onze schone Mia's) 
j. TOTO KOMM:   J. Jager 
 
10. R O N D V R A AG: 
C. v.d. Laan vindt klubgebouw kaal; moet nodig prijzenkast komen. Zal overwogen worden. 
J. Beyerebergen brengt dank aan supporters 1e elftal; hoopt ook volgend seizoen op hun steun. 
J. v. Westing eist streng optreden tegen niet-opkomers. 
F.de Hoogd vraagt waarom er op 14 juni slechts 12 van de 34 junioren aan een toernooi mochten meedoen. A.v.Gastel antwoordt, dat 
men op een toernooi zo goed mogelijk voor de dag dient te komen. 
C. Peeters vraagt of de oude Eco-leden beschikbaar zijn als leider. Hij miste het dankwoord aan de Eco. 
J. Jager ziet graag, dat men de toto-formulieren niet allemaal bij de fam. Houkes inlevert; ze hebben het al druk genoeg. 
J. Linneweever vraagt applaus voor mevr.Houkes. Dat gebeurt prompt. Vraagt eveneens naar prijzenkast. 
A. Walhain komt via katten in bomen, een apostel, een koning en een keizer tot het doel van zijn korte speech, nl. de vraag of de 
vergadering enthousiasme kon opbrengen voor de "petten-parade" en de "lucifers-aktie” i.v.m het 40-jarig bestaan. 
P. Juffermans spreekt de hoop uit, dat het met al dat petten-gedoe geen pet-feest zal worden en dankt Voorzitter en Bestuur voor het 
werk voor de vereniging gedaan. Vraagt namens de vergadering een groet te zenden aan onze zieken: Br.Theoticus, G. Kemperman en 
B.Luycks. Hiermee wordt ingestemd. Vraagt voorts aandacht voor: prijzenkast, foto's en boeken, geluidsinstallatie, zitplaatsen, kapstokken 
in klubgebouw en missie-aktie. Doet beroep om mee te werken het kamp weer te doen slagen. 
 
De Voorzitter dankt de Verg. voor de gevoerde diskussies en sluit om 12.20 uur de vergadering met de Chr.Groet. 
 


